



# EURORDIS General Assembly

## Assemblée Générale EURORDIS

Online, 18 May 2022

En ligne, 18 Mai 2022

### Resolutions – Résolutions

#### **Resolution 1**

---

I approve the overall policy and governance of the Board of Directors

*J'approuve la politique et gouvernance du Conseil d'Administration*

#### **Resolution 2**

---

I approve the year 2021 Activity Report

*J'approuve le Rapport Annuel 2021*

#### **Resolution 3**

---

I approve the year 2021 Accounts, Audit report and Financial Report.

*J'approuve les comptes, le rapport d'audit et le rapport financier 2021*

#### **Resolution 4**

---

I approve the allocation of a surplus of 407 631 € for 2021 to the reserve fund.

*J'approuve l'allocation du surplus 407 631 € à la réserve*

#### **Resolution 5**

---

I approve the Auditor's Special Report on regulated conventions

*J'approuve le rapport spécial des auditeurs sur les conventions réglementées*

#### **Resolution 6**

---

I approve the reappointment of Deloitte & Associés, with a share capital of € 2,188,160, RCS NANTERRE 572 028 041, domiciled at 6 Place de la Pyramide, Paris-La Défense Cedex (92908), as Statutory Auditors for a period of six financial years, i.e. from the financial year ending December 31, 2022 until the decision of the Annual General Assembly on the financial statements for the financial year ending December 31, 2027.

*J'approuve le renouvellement du mandat de la société Deloitte & Associés, au capital de 2 188 160 €, RCS NANTERRE 572 028 041, domiciliée 6 Place de la Pyramide à Paris-La Défense Cedex (92908), en qualité de Commissaire aux comptes titulaire pour une période de six exercices, soit à compter de l'exercice clos le 31 décembre 2022 et jusqu'à la décision de l'Assemblée générale sur les comptes de l'exercice clos le 31 décembre 2027.*

#### **Resolution 7**

---

I approve the 2022 Action Plan and the 2022 Budget

*J'approuve le plan d'action et le budget 2022*



## Resolution 8

I approve the alignment of associate membership fees with the full membership fees.

*J'approuve l'alignement des cotisations des membres associés avec celles des membres à part entière*

<b>Full Membership Fees approved during AGA 2019,2020, 2020</b>	
<b>Member organisation income</b> <i>Revenues</i>	<b>Fee</b> <i>Cotisation</i>
<5.000	25
5.000 - 10.000	50
10 000 -100.000	100
100.000 - 250.000	200
250.000 - 500.000	400
500.000 - 750.000	600
750.000 - 1.000.000	1000
1.000.000-3.000.000	1250
3.000.000-5.000.000	2000
5.000.00-20.000.000	5000
>20.000.000	10.000